
P R O T O K Ó Ł  NR IV/2018 

z IV Sesji Rady Gminy Masłowice 

dnia 28 grudnia 2018r. 

 

Miejsce Sesji  -  Sala Konferencyjna Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył  -  Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Na protokolanta obrad powołano – Sonię Patek – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

 

 Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

 Pani Zofia Jadowska  - Sekretarz Gminy 

 Pani Justyna Szopa  - Skarbnik Gminy 

 Pani Wanda Kołodziejczyk - Pracownik Urzędu Gminy 

 Pani Krystyna Drzewowska - Kierownik GOPS  

 

Ustawowy stan radnych  - 15 

Faktyczny stan radnych  - 15 

Obecnych   - 15 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja przewodniczącego rady z działalności w okresie miedzy sesjami. 

6. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Masłowice na 

2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Masłowice na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-

2023. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego oraz odstąpienia od 

zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowe w postaci 

produktów żywnościowych osobom objętym wsparciem w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

13. Sprawy różne i zapytania. 

14. Zakończenie obrad. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia IV Sesji Rady Gminy dokonał Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad IV Sesji Rady Gminy powołano Sonię Patek - pracownicę Urzędu Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Przewodniczący Rady Gminy odczytał 

porządek obrad, nie zgłoszono wniosków do porządku. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 4 

Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 



 

Protokół z III Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili poprawek do protokołu. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie tj. 15 głosami – za, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 5 

Informacja przewodniczącego rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich pracach w okresie od ostatniej sesji, m.in. o 

opracowaniu planu pracy rady oraz o przejrzeniu planów pracy poszczególnych komisji, wspomniał 

również o napisaniu pisma wspólnie z Wójtem do GDDKiA. Pytań do przedstawionej informacji nie 

było. 

 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy poinformował o zakończeniu i odebraniu prac nad dachem w Kraszewicach oraz nad 

budową oświetlenia ulicznego pomiędzy miejscowościami Granice – Tworowice. W ostatnim czasie 

został zakończony remont drogi powiatowej i został on odebrany przez powiat. Zostało przygotowane 

pismo do GDDKiA z zaproszeniem przedstawiciela, co do kwestii zaproszenia Pani Poseł 

Milczanowskiej proponuje poinformowanie jej gdy będziemy mieli potwierdzenie od GDDKiA. 

Radny Grzegorz Michalski oznajmił, że Pani Poseł prosiła o informację, że takie pismo zostało 

wysłane. 

 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Masłowice na 2019 

rok. 

 

Radna Teresa Dąbrowska – Przewodnicząca Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej przedstawiła plan pracy Komisji.  



Radny Grzegorz Michalski poprosił o wyjaśnienie punktu 3.   

Pani Dąbrowska wyjaśniła, że będzie ogłoszony konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Strzelcach Małych i Komisja chciała by zaakceptować komisję konkursową, zaznaczyła, że nie chcą 

wchodzić w skład komisji.  

Wójt Gminy oznajmił, że osoby z jakich organizacji czy instytucji wchodzi w skład komisji ściśle 

określa ustawa. 

Radny Grzegorz Michalski zapytał kto wchodzi w skład komisji. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że w skład komisji wchodzą przedstawiciele Kuratorium Oświaty – 3 

osoby, organu prowadzącego, rady rodziców, związków zawodowych, grona pedagogicznego. 

Zmieniła się ustawa o systemie oświaty, trwa wygaszanie Gimnazjum, jest to ostatni rok, dlatego też 

Dyrektor nie może mieć już przedłużonego pełnienia obowiązków. Imiennie skład komisji wskazuje 

organ prowadzący i powołuje komisję zarządzeniem jednak wcześniej występuje do tych organów o 

wskazanie przedstawicieli. 

Radny Zbigniew Macios zapytał czy Komisja Oświatowa może być na takim wyborze Dyrektora nie 

głosując, tylko jako obserwator. 

Wójt Gminy odpowiedział, ze trzeba to sprawdzić pod względem prawnym. 

Zaproponowano zmianę treści punktu 3 z „Akceptacja…” na „Zapoznanie się…”. Przewodniczący 

zaproponował również dodanie punktu dotyczącego zapoznania się z planami organizacyjnymi. 

Radna Dąbrowska oznajmiła, że w planie pracy jest zapis o uzupełnianiu w razie potrzeb więc jeśli 

będzie taka potrzeba komisja się tym zajmie. 

Przewodniczący Rady zgłosił również uwagę do punktu dotyczącego podatków i opłat, stwierdził, że 

to zadanie bardziej leży w kompetencjach Komisji Budżetowej. Radna Dąbrowska stwierdziła, że jest 

to Komisja Spraw Obywatelskich. 

Radny Józef Cichoń zaproponował punkt dotyczący sprawdzenia stanu obiektów sportowych i 

placów zabaw, potkanie z przedstawicielami policji i zapoznanie się ze stanem alkoholizmu w 

gminie, sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 r., sporządzenie planu pracy na 2020 rok. 

 

Radny Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 

Planowania Przestrzennego, Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług 

przedstawił opracowany plan pracy na 2019 rok. Pytań i dyskusji nie było. 

 

Rady Krzysztof Dukalski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Ochrony Środowiska przedstawił opracowany plan pracy na 2019 rok. Pytań i 

dyskusji nie było. 



 

Radny Zbigniew Macios – Przewodniczący Komisji rewizyjnej przedstawił opracowany plan pracy 

na 2019 rok. 

Sekretarz Gminy zwróciła uwagę na brak jednego ważnego punktu a mianowicie punktu dotyczącego 

raportu o stanie gminy. Jednocześnie poinformowała, że Urząd Stanu Cywilnego nie jest jednostką 

organizacyjną.  

Przewodniczący Rady zaproponował dopisanie do kontroli jednostek organizacyjnych Ochotnicze 

Straże Pożarne. 

W związku z powyższym do planu pracy zostaje dopisany punkt „Przedstawienie raportu o stanie 

gminy oraz debata nad nim” oraz punkt dotyczący kontroli OSP, natomiast wykreślony zostaje punkt 

dotyczący kontroli USC. 

 

Po skończeniu dyskusji nad planem pracy Komisji Rewizyjnej Przewodniczący Rady złożył wniosek 

o przerwę co zostało poddane pod głosowanie. Wniosek został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za 

w związku z czym została ogłoszona 3 min. przerwa. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie planu pracy komisję do spraw 

skarg, wniosków i petycji Przewodniczącego – Radnego Pawła Kępińskiego. Pytań i dyskusji nie 

było. 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym poddał ją pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

uchwały. Uchwała nr IV/21/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Masłowice na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że działamy na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, 

wymagane są min. 4 sesje rady po czym przedstawił projekt planu pracy rady. Wyjaśnił, że kolejność 

punktów może być zmieniona w miarę potrzeb. Pytań i dyskusji nie było. 

 



Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym poddał ją pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

uchwały. Uchwała nr IV/22/2018 w załączeniu. 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o 10 min przerwy. Wniosek został przyjęty 15 

głosami za. Protokół z głosowanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2023. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiany polegają na dostosowaniu do podjętych uchwał i wydanych 

zarządzeń na dzień dzisiejszy. Zostały dokonane także zmiany w dochodach majątkowych w roku 

2018 i 2019, został pomniejszony plan w związku z niewykonaniem zadania dotyczącego 

odnawialnych źródeł energii. 

 

Radny Zbigniew Mierzwa - Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i 

Usług poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

 

Ewa Stypa-Wodo – pracownik Urzędu Gminy, oznajmiła, że aneks do umowy dotyczącej 

odnawialnych źródeł energii jest w tej chwili u Marszałka i prawdopodobnie zostanie podpisana. 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym poddał ją pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

uchwały. Uchwała nr IV/23/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 



 

Radny Zbigniew Mierzwa - Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i 

Usług poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym poddał ją pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

uchwały. Uchwała nr IV/24/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Pani Krystyna Drzewowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Masłowicach 

wyjaśniła, że Rada Ministrów przyjęła wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023, dlatego po raz ostatni realizowaliśmy program pomoc 

państwa w zakresie dożywiania, który działał od 2006 roku. Większość zasad które obowiązywały w 

poprzednim programie obowiązuje dalej. Przedstawiła szczegółowo Gminny Program, który stanowi 

załącznik do projektu uchwały. Jednocześnie omówiła projekt uchwały z pkt 12 porządku obrad 

dotyczącego kryterium dochodowego. Poinformowała również o ilości osób korzystających z 

obecnego programu, a mianowicie jest to 253 osób, w tym 138 dzieci dożywianych jest w szkołach 

podstawowych, 62 rodziny, w tym 115 osób, które otrzymały zasiłki na zakup żywności, 7 dzieci 

dożywianych jest na prośbę Dyrektora. 

Radny Zbigniew Macios zapytał czy to 150 % jest określone przez Ministerstwo. 

Kierownik GOPS wyjaśniła, ze jeśli kryterium nie zostanie podwyższone do 150% nie otrzymamy 

dotacji, aby kwalifikować się do pomocy oprócz spełnienia kryterium dochodowego osoba musi 

spełnić inne kryteria, np. takie jak wielodzietność. 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. 

 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w projekcie uchwały był zapis odnośnie ogłoszenia uchwały w 

Dzienniku Urzędowym, jednak wpłynęło do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od służb prawnych 



wojewody, w którym wyjaśnia, że uchwały te nie są aktami prawa miejscowego i nie podlegają 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym. Treś uchwały brzmi jak przeczytał Przewodniczący. 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do uchwały. Uchwała 

nr IV/25/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego oraz odstąpienia od zwrotu 

wydatków na świadczenia w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowe w postaci produktów 

żywnościowych osobom objętym wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Wyjaśnień udzieliła pani Krystyna Drzewowska w pkt 11 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym poddał ją pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednomyślnie 15 głosami za. Protokół z głosowania stanowi załącznik do 

uchwały. Uchwała nr IV/26/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 13 

Sprawy różne i zapytania. 

 

Radny Grzegorz Michalski zapytał czy został ogłoszony przetarg na Oczyszczalnie ścieków. 

 

Wójt gminy wyjaśnił, ze przetarg zostanie ogłoszony w styczniu. Od ogłoszenia do rozstrzygnięcia to 

ok. 2 – tygodni. Po rozstrzygnięciu jest czas gdzie jesteśmy związani ofertą i w tym czasie 

podejmujemy decyzję. Warunkiem jest, że cena będzie niższa bądź równa cenie kosztorysowej, w 

przeciwnym przypadku Rada Gminy musi podjąć decyzje, czy zwiększa środki przeznaczone na to 

zadanie. 

 

Rady Grzegorz Michalski, w związku z otrzymaniem zapytania od mieszkańców wspólnoty 

mieszkaniowej w Przerębie zapytał, dlaczego nie przekazano środków. 



Przewodniczący Rady poinformował, że jest również po rozmowie telefonicznej i po złożeniu pisma 

przez tą osobę odpowiednia Komisja zajmie się tą sprawą. 

 

Rady Grzegorz Michalski zapytał ile jest tam mieszkań i ile zostało sprzedanych. 

 

Wójt Gminy poinformował, że mieszkań sprzedanych jest 3 w naszej dyspozycji jest jedno 

mieszkanie, które było wystawiane kilkukrotnie do sprzedaży i nie zostało sprzedane ze względu na 

brak chętnych. 

 

Rady Grzegorz Michalski poinformował o dziurze koło kościoła w Strzelcach Małych. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że dziura była zasypywana jednak w odpowiednim czasie zostanie ona 

odpowiednio załatana. 

 

Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy złożyli Radzie i pracownikom życzenia noworoczne. 

 

 

Punkt 14 

Zakończenie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Mariusz Sarna zamknął 

obrady IV Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

Protokolant: 

 

Sonia Patek 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Mariusz Sarna 

 

 


